
  

Seniorklubben Rambøll Aarhus. 

Ordinær generalforsamling d. 3. april.2013. kl. 11.00. 

Dagsorden: 

1. Valg af dirigent 

2. Formanden aflægger beretning og godkendelse 

3. Kassereren fremlægger det reviderede regnskab for det forløbne år, til godkendelse. 

4. Budget for det indeværende år, fremlægges til orientering 

5. Orientering om kommende aktiviteter 

6. Indkomne forslag 

7. Fastsættelse af kontingent 

8. Valg af bestyrelse, - ikke aktuelt i år. 

9. Valg af suppleant 

10. Valg af revisor, revisorsuppleant. 

11. Eventuelt, herunder forslag fra medlemmerne. 

1. Valg af dirigent.  Ole Olsen blev forslået, og modtog valget. 

2. Formandens beretning. 

Her fremlagde Jens Præstholm beretningen. Se vedhæftet fil. 

3. Kassereren fremlæggelse af reviderede regnskab for 2012. 

Her gennemgik Peer Therkelsen hele regnskabet. 

Hvert medlem har indbetalt kr. 225,00. og selv om det var reduceret beløb (noget af året var 

gået, før foreningen blev oprettet), havde vi fået det fulde beløb fra Rambøll, også til 

medlemmer, der nylig blev medlem sidst på året. 

Vi havde i alt indtægter på 1289,00 kr., og udgifter på 4.580,00. 

Så årets resultat blev en kassebeholdning på 8.309,50 kr. 

Vi har derfor lidt penge at gøre godt med, men var enige om, at dyre foredragsholdere var 

der ikke midler til. 

Peer Therkelsen havde fået som bevilget, 100,00 kr. i tilskud pr. medlem, for et 

arrangement. Valget faldt på frokostmødet i efteråret i Rambøll huset, der havde det største 

antal deltagere. 

4. Budget for det indeværende år. 

Her fremlagde Peer Therkelsen et fint budget, hvor indtægterne på 15400. fremkom.  

Der var konteret 3000 til administration, 12000. til 6. arrangementer, 

Gennemsnit 2.000 hver gang. 

5. Orientering om kommende aktiviteter. 

Her blev nævnt besøg i dronningens have d. 12. juni kl. 13.00. Her vil  Jørgen Høgsholt lave 

en rundvisning og berette om samarbejdet med Dronning Margrethe. 

Rundvisningen strækker sig nok over 1.1/2.- 2. timer  

Derefter tager vi til Thors Mølle og nyder kaffebord, med hyggelig samvær. (Efter mødet er 

det konstateret, at Thors Mølle ikke er et egnet sted, meget dyrt- 250 kr pr deltager når vi er 

en større gruppe, så der findes en anden løsning) 

Ellers blev der efterlyst forslag til kommende arrangementer. Der var ikke mange forslag, 

der fremkom. Thue Amstrup kom med forslag om et foredrag af en matematiker han havde 

kendskab til. Denne holdt spændende foredrag over opførelsen af domkirken i Firenze. 

Man fandt listen som Knud Villumsen i sin tid kom med, om aktiviteter. 



  

Der ud fra blev diskuteret bl. a. besøg på industrimuseet i Randers og Horsens. 

Vagn Bundgaard foreslog da, at vi kunne besøge ham i Romalt, han var i besiddelse af lige 

så mange klenodier. Spekulerer at tage ham på ordet!! 

Knud Jespersen foreslog en tur til vindmølle projektet ved Anholt. Dertil sejler Stena 

arrangerede ture. Dette var der stor tilslutning for. Jens undersøger mulighederne. 

Egon Donslund foreslog den nye direktør skulle inviteres til et arrangement. 

Lund ville gerne om arrangementerne flyttede til en anden ugedag. Der var afstemning, og 

blandt fremmødte medlemmer var der flertal for uændret onsdag. 

Knud Jespersen ønskede en teknisk gennemgang i Aarhus-huset. Det vil vi prøve at lægge 

ind, ved næste frokostmøde til efteråret. 

6.  Indkomne forslag. 

     Der var ikke kommet nogen. 

7.  Fastsættelse af kontingent.  

     Vedtaget uændret kontingent for kommende år. 

8. Valg af bestyrelse, - ikke aktuelt i år. 

9. Valg af suppleanter 

   Her udtrådte Ove Holst og Thue Amstrup blev foreslået og modtog valget. 

10.  Valg af revisor, revisorsuppleant. 

     Hanne Pedersen modtog genvalg. Ligeledes blev Tove Pedersen genvalgt som 

revisorsuppleant. 

     11. Eventuelt, herunder forslag fra medlemmerne. 

    Her fremkom Ole Olsen med en vigtig kommentar til hjemmesiden. Han var gået ind på  

Google og søgt på Seniorklubben Rambøll. Der fremkom hele hjemmesiden opsplittet i 

delsider med bl.a. alle vores datoer, tlf..og mail adresser. Det synes han ikke om og det var der  

der enighed om, at det skulle ændres. 

Det vil Thue Amstrup prøve at ændre, så der ikke er åbent til personlige data. En række sider, 

medlemsliste og bestyrelsesmødereferater, bliver udstyret med adgangskode, som kun er kendt 

af medlemmer. 

Thue efterlyste gamle billeder til hjemmesiden. Flere mente, man sikkert var i besiddelse af 

nogle. Jespersen havde de fleste gamle firmablade endnu. Disse kunne også lånes til 

hjemmesiden. 

Peer Therkelsen fortalte at han havde fundet et system på nettet til tilmelding af arrangementer.. 

Har afprøvet det blandt bestyrelsen. Desværre var her problemer, da nogle havde modtaget på 

I.pad, og disse meddelelser forsvandt. Så indtil videre fungerer dette system ikke. 

 

Generalforsamlingen sluttede i ro og orden. 

 

 

Kirsten Sørensen. 

 

Generalforsamlingen blev efterfulgt med frokost i kantinen. 

 

Bilag. Formandsberetning 

 

 

 



  

 

 

Beretning til Rambøll generalforsamling 3. april 2013 

 

Efter i mange år med seniorfrokost 2 gange om året og invitation til en række 

arrangementer skulle der ske en mere formaliseret organisering. 

Rambøll nedsatte en gruppe for at danne en klub, der kunne tage sig af at 

arrangere disse aktiviteter i stil med erfaringer fra København. 

Gruppen gennemførte en stiftende generalforsamling og der var heldigvis flot 

tilslutning. Gruppen var: Knud, Bjarne, Jens Jørgen, Thorkild, Lena og Eva. 

 

Der blev valgt en bestyrelse, der gennemførte en medlemsorganisering inden for 

de vedtægter, som lå fra andre seniorforeninger i Rambøll. Heri lå et økonomisk 

grundlag med tilskud fra Rambøll på 250 kr/medlem + et medlemskontingent 

som vi fastsatte til 300 kr. Desuden giver Rambøll et tilskud på 100 kr/medlem 

til et større årligt arrangement.  

Vi fik dannet klubben med 26 medlemmer i første omgang og vi gik i gang med 

bestyrelsesmøder for at se på og planlægge aktiviteter. Der er kommet lidt flere til 

og medlemstallet er nu 28 efter at Brøgger har meldt, at der er langt til Århus. 

 

Det første arrangement, besøg på havnen i Århus var et rigtig spændende med 

indslag af Lasse Nielsen og Peter Christensen, så nu har vi et godt overblik over 

hvad der er i gang der. 

Efteråret traditionelle frokost havde fin tilslutning (18 deltagere) og Ole gav et 

levende billede af hvad der sker i Rambøll og hvordan fremtiden tegner sig. 

 

Årets store arrangement var turen til Ørestaden for at se det nye hus og det blev 

en rigtig fin tur. 13 deltagere i tog og vi fik en flot modtagelse i huset af Flemming 

Bligaard og en engageret rundvisning af Henrik Olafsen. 

 

I år har vi haft et arrangement med Rambøll Survey om meningsmålinger og her 

var ægtefæller også inviteret (22 delt. heraf 6 ægtf.) det var ret spændende at høre 

om hvordan analyserne bliver til og hvor meget man skal tro/tvivle på dem. 

 

Sammen med Thue har vi fået lavet en hjemmeside, hvor der er mulighed for at 

hente oplysninger og vi vil løbende holde den opdateret. 

Specielt har vi indlagt billeder fra en billedserie fra Rambøll 60 års jubilæum, 

hvor der er taget et antal billeder ud fra de første år i Århus. Busgarage, Midtkraft 

mm. 

 

Vi har haft 5 bestyrelsesmøder i året løb og det er nok et niveau på 4 møder, der 

vil være passende. Jeg vil slutte med at sige tak til til mine bestyrelses kolleger for 

et engageret samspil om at få klubben til at fungere. 



  

Valgmæssigt kommer I til at trækkes med os det næste år, da der først er valg til 

bestyrelsen næste år. 

 


